

Protokoll fra styremøte Verdal og omegn rideklubb

Tid: Mandag 17. juni 2024 kl. 18.00

Sted: Klubbens lokaler, Sandslia

Til stede: Maria Skjerve Kolstad, Laura Bakkan Voll, Torunn Lersveen,
Lars Daniel Hjelde, Rebekka Haga, Randi Nesseemo, Matilde
Aarset Grønn

Sakliste:

24/18: Godkjenning av innkalling og sakliste

Matilde har spilt inn saker til sak 22, som vi tar der.

Vedtak: Godkjent med fremkomne merknader

24/19: Godkjenning av protokoll fra møte 29.april

Ingen merknader

Vedtak: Godkjent

24/20: Klubbens økonomi

Kasserer redegjorde for klubbens økonomi. Noe utestående fra stevner som ikke er oppgjort. Klubben tar hånd om det den er ansvarlig for. Fått betaling fra sponsorene.

Generell diskusjon om økonomi og muligheter for å få inn penger. Tar et arbeids- og idemyldringsmøte litt senere for å få opp forslag. Forslag om å sette opp en oversikt over premiene som ligger på lager, verdsette disse og føre ut og inn hva som kommer inn og blir brukt. Før dette er gjort innføres midlertidig innkjøpsstopp.

Vedtak: Forslag om håndtering av premier enstemmig vedtatt. Øvrige punkter tatt til orientering.

24/21: Status ny ridebane – veien videre

Leder redegjorde fra situasjon som oppsto etter siste stevne, som ikke var spesielt heldig. Vi må finne gode løsninger og sette opp avtaler som sikrer fremtidig sikker håndtering av bruk og drift av

bane og nytt bygg. Diskusjon om bl.a. banedekke og avtaler som må på plass og virke til alles beste.

Forslag om å kalle inn til arbeidsmøte med involverte parter, samt en nøytral person fra idrettskretsen. Maria kaller inn.

Vedtak: Maria kaller inn til arbeidsmøte, resten tatt til orientering.

24/22: Evaluering av stevner

Landsstevne gikk ikke veldig bra økonomisk.

Drøfting av diverse hendelser som ga grunn til bekymring.

Håndtering fra styrets side. Flere av punktene som ble diskutert tas videre til rytterforbundet. Rebekka tar ansvar for å starte prosessen med å utarbeide henvendelse til forbundet. Tar opp saken på nytt på neste styremøte.

Forslag til vedtak om internt budsjett eller retningslinjer for kost/losji/reisekostnader dommere. Dette jobbes videre med.

Forslag til vedtak om skriftlig avtale for hvert år ved samarbeid om stevnearrangement. Derunder ansvarsområder og fordeling av inntekter/utgifter, samt kontaktperson for dialog. Dette må på plass.

For øvrig har gjennomføringen av stevner gått bra. Har litt å gå på vedr. enkelte punkter i f.eks. ryttermelding som blir sendt ut.

Etter gjennomgang av siste års stevne for Midt-Norsk

Lyngshest/nordlandshest er det styrets enstemmige oppfatning at hvis tilsvarende skal arrangeres senere, må det skrives en god dekkene kontrakt på alt vesentlig for hvert stevne. Dette for å unngå alle uønskede hendelser fra tidligere, samt god dokumentasjon til senere.

Det iverksettes nye rutiner for distribusjon av stevnerapporter, slik at alle involverte blir gjort kjent med innholdet.

Dressurstevne i august med egne dommere, noe som forhåpentligvis vil føre til et stevne som går i pluss.

Vedtak: Tatt til etterretning

24/23: Eventuelt

E-post fra Sunniva Tusvik med forslag til aktiviteter i klubben.

Forslag om egentrening av ryttere med instruktør for klubbens medlemmer. Bør ikke koste mye. Se videre på det til høsten.

Vi har fått penger fra SpareBank1 SMN – 15.000kr! Det utbetales ikke før søknadens innhold er realisert.

Må kjøpes mer hindermateriell før neste store stevne. Matilde jobber med saken. I tillegg er det en del annet baneutstyr som må skaffes til veie.

Vedtak: Tatt til etterretning

Verdal, 17.06.2024

Randi Nesseemo, sekretær